
NEPOTRJEN

3. seja Aktiva svetov staršev OŠ domžalsko-kamniške regije v šolskem letu 2021/2022

Seja je potekala v torek, 19. 4. 2022, od 18. do 21. ure preko aplikacije Zoom.

Prisotni:
Anton Meden (OŠ Janka Kersnika Brdo)
Katja Savernik (OŠ Janka Kersnika Brdo)
Aleš Božnik (OŠ Venclja Perka Domžale)
Aleksander Sešek (OŠ Mengeš)
Katarina Sitar Šuštar (OŠ Frana Albrehta Kamnik)
Monika Gorišek (OŠ Roje)
Črtomir Časar (OŠ Domžale)
Jana Tomazin (OŠ Domžale)

Opravičili odsotnost:
Tomaž Kadunc (OŠ Trzin)
Špela Grčar (OŠ Frana Albrehta Kamnik)
Diana Sušnik (OŠ Jurija Vege Moravče)
Danijela Kokalj Škvarč (OŠ Venclja Perka Domžale)

V aktiv domžalsko-kamniške regije je vključenih 15 šol s skupno 25 predstavniki, na današnji
seji je prisotnih 8 predstavnikov iz  6 šol. Aktiv veljavno odloča, če je na seji prisotna več kot
polovica  vseh  predstavnikov  svetov.  Čeprav  nismo  sklepčni,  smo  se  odločili,  da  sejo
izvedemo.

Dnevni red:
1. Potrditev zapisnika prejšnjih sej
2. Poročilo o delu Aktiva in ZASSS od zadnje seje
3. Priprave na zasedanje Skupščine ZASSS, ki bo 7. 5. 2022
3.1. Določitev štirih delegatov za zasedanje Skupščine ZASSS
3.2. Izpolnitev članskega obrazca 2022
4. Posodobitev članstva v delovnih skupinah ZASSS in predlog člana Aktiva v Kurikularni
svet  (za  spremljanje  in  usmerjanje  prenove  vzgojno-izobraževalnih  programov  s  prenovo
ključnih programskih dokumentov)
5. Pobude, vprašanja, izmenjava dobrih praks
6. Razno

Dnevni red seje je bil soglasno sprejet.

AD 1) Potrditev zapisnika prejšnjih sej
Zapisnika 1. (30. 11. 2021) in 2. (dopisne od 23. 12. do 28. 12. 2021) seje Aktiva sta bila
posredovana  članom  Aktiva  v  mnenje.  Pripomb  ni  bilo.  Zapisnika  se  s  strani  prisotnih
soglasno potrdita.

AD 2) Poročilo o delu Aktiva in ZASSS od zadnje seje
1. Poročilo o delu Aktiva od zadnje seje
Z velikim veseljem sporočam, da se je Aktivu pridružila nova šola – OŠ Roje. Ker je to šola
za otroke s posebnimi potrebami, je dobrodošlo, da bo poleg Ciriusa pokrivala področje otrok



s posebnimi potrebami in se morda tudi aktivno vključila v DS PP pri ZASSS (kar je predmet
pogovora pri 4. točki). S predsednikom sveta staršev OŠ Preserje pri Radomljah in OŠ Marije
Vere Kamnik sem tudi že vzpostavila stik, a se do danes šoli še nista odločili za sodelovanje v
Aktivu. OŠ 27. julij Kamnik (osnovna šola s prilagojenim programom) se ni odzvala na moje
sporočilo.
Obenem z veseljem sporočam še, da je trenutno v našem Aktivu 25 članov in 3 starši, ki samo
spremljajo dogajanje (so v naši  google skupini).  To pomeni,  da imamo dokaj velik bazen
predstavnikov staršev, kar nam ob ustrezni aktivnosti omogoča širok zajem mnenj (ko nas npr.
sprašujejo novinarji, zbiramo dobre prakse, itd.). 

Kot Aktiv smo v obdobju od prejšnje seje:
1. decembra 2021:
- obravnavali Javni starševski apel gibanja Zdrava družba – poziv k med-starševski strpnosti
in kulturi pogovora o trenutni pereči situaciji v zvezi z diskriminacijo naših otrok v šolah, za
katerega smo se strinjali, da ga ne bomo posredovali naprej svetom staršev.
- seznanili in razpravljali o okrožnici glede skladov po novem 135. členu ZOFVI
- podali mnenja o tem »Kakšno šolo imamo, kakšno želimo in kaj bomo za to storili«
- seznanili s spremembo ZOFVI, ki vključuje tudi spremembo sestave sveta zavoda

2. januarja 2022:
- udeležili predstavitve dela in načrtov Informacijskega pooblaščenca RS (poudarek bo na
šolstvu), ki jo je organiziral Aktiv svetov staršev osnovnih šol celjske regije
- pozvani, da podamo mnenje o »Stiske otrok in mladostnikov«
- podali mnenje o Pečanovi ideji prestavitve zimskih počitnic zaradi porasta okužb
- podali mnenje o tem »Kakšne kompetence in veščine bodo umanjkale generacijam otrok«

3. februarja 2022:
- pozvani, da podamo mnenje o »Vpis v srednje šole - kako to doživljajo devetošolci, ki bodo
imeli ob koncu šolskega leta za sabo že tri koronska šolska leta«

V tem času sem člane sproti seznanjala z vabili na predavanja/posvete/okrogle mize/razprave,
pošiljala gradiva in povzetke, okrožnice in priporočila. Zadnje aktualno priporočilo, saj se
bliža čas potrjevanja cen delovnih zvezkov, je Priporočilo za izbiro učbenikov in kompletov
učnih gradiv za šol. leto 2022/2023.

2. Poročilo o delu ZASSS od zadnje seje
1.  petkove  strokovne  razprave  MIZŠ  Uradov  petek/Izzivi  prihodnosti  v  vzgoji  in
izobraževanju (vsebine: Mladina 2020, Vključevanju Romov v VIZ)
2. srečanje delovne skupine v okviru projekta  InTrans -  zagotavljanje mehkega prehoda -
predstavitev ugotovitev iz prakse ter  izobraževanja bodočih strokovnih delavcev v VIZ in
razmišljanje,  kako  bi  lahko  dobre  prakse  prenesli  do  širše  relevantne  publike  (kakšne
možnosti  so,  da  bi  vnesli  določene  spremembe  v  sistemske  podlage,  kako  lahko  skupaj
naredimo  več  za  povečanje  zavedanja  pomena  mehkega  prehoda  med  strokovnimi  in
vodstvenimi delavci, med odločevalci, izobraževalnimi institucijami ipd.) 18. 1. 2022
3.  Nacionalni  inštitut  za  javno  zdravje  -  Nacionalni  posvet  Slovenske  mreže  zdravih  šol
"Obrazi nasilja v življenju otrok in mladostnikov" 19. 1. 2022 
4.  zaključna konferenca "Medijska pismenost za starše (MeLi Project,  Media Literacy for
Parent's)"  -  predstavitev  rezultatov  projekta:  Program usposabljanja,  Spletna  aplikacija  in
Vodnik za starše 31. 1. 2022



5. srečanje Partnerstva za kakovosten in pravičen vzgojno-izobraževalni sistem (KPVIS) v
Sloveniji do leta 2050 (prvič 15. 2. 2022, sledijo sestanki) 
6. zbirali smo cene učnih gradiv (zbiranje in obdelava podatkov še poteka) 
7. izpolnitev članskega obrazca EPA
8. EPA webinarji
9. povzemali smo razprave po aktivih in jih posredovali novinarjem
10.  seznanili  smo se  s  poročilom OECD:  Kako se  je  učenje  nadaljevalo  med  pandemijo
COVID-19
11.  seznanili  smo  se  z  dokumentom  španske  nacionalne  zveze  za  izobraževanje,  ki  išče
zaključke pri sodelovanju staršev (družin), v šolskem sistemu (dokument je iz leta 2014)
12.  Pedagoška  fakulteta  Univerze  na  Primorskem  -  okrogla  miza  Pogled  na  ducat  let
Inkluzivne pedagogike 16. 3. 2022
13. sestanek predsedstva ZASSS z državnim sekretarjem na MIZŠ Damirjem Orehovcem,
direktorjem Zavoda za šolstvo Vinkom Logajem in predstavniki direktoratov, uradov in služb
MIZŠ, 3. 3. 2022
14. 44. seja Koordinacije 21. 3. 2022
15.  Pedagoški  inštitut:  novinarsko  konferenco  ob  predstavitvi  rezultatov  Mednarodne
raziskave motenj izobraževanja v  času epidemije covida, 7. 4. 2022
16. mednarodni posvet "Skrivni svet avtizma", 8. 4. 2022
17. okrogla miza Modre akademije: Izzivi sodobnega izobraževanja, 9. 4. 2022
18. priprave na skupščino ZASSS

O večini aktivnosti sem člane sproti obveščala (npr. sestanek z MIZŠ), trenutno je aktualno
vprašanje sodelovanja ZASSS pri Partnerstvu (v Koordinaciji se kaže interes za sodelovanje,
a s previdnostjo, sprejelo se je, da se zahteva povabilo z opisom dolžnosti in pravic ZASSS),
organizacija Skupščine ZASSS in objava okrožnice o cenah delovnih zvezkov za preteklo
šolsko obdobje ter analiza zbranih podatkov za to šolsko obdobje. Sicer pa je ljudi v ZASSS,
ki imajo čas delati, se udeleževati posvetov, itd. vedno manj, obdobje, ki je pred nami, pa bi
terjalo več angažmaja – poleg omenjenih področij tudi pri prenovi učnih načrtov, o čemer
bomo govorili pri 4. točki danes.

V zvezi s Partnerstvom se je postavilo vprašanje, zakaj delajo to vzporedno in ne z deležniki
(ministrstvom,  itd.)?  ZASSS se  zavzema  za  sodelovanje  s  sistemom,  tako  tudi  zakonsko
delujemo. ZASSS smo naredili veliko na področju učnih gradiv. To in vse ostalo je tek na
dolge proge. Ali je bila narejena resna evalvacija o devetletki? Kje se stika 7 točk ZASSS
programa in Partnerstvo? ZASSS je kot most med obema skupinama. Aktiv meni, da smo pri
Partnerstvu lahko opazovalci in komentatorji. 

Izpostavilo  se  je,  da  so  otroci  s  posebnimi potrebami prikrajšani  na  več  področjih,  med
drugim tudi pri varstvu med počitnicami, pri dejavnostih.

AD 3) Priprave na zasedanje Skupščine ZASSS, ki bo 7. 5. 2022
Skupščina ZASSS bo v soboto, 7. 5. 2022 na OŠ Davorina Jenka Cerklje na Gorenjskem.
Začela se bo ob 9h, trajala pa predvidoma do 18h. V dopoldanskem delu bo predstavitev
gostujoče šole in posvet o kakovosti v vzgoji in izobraževanju, vključno z vprašanjem, kakšna
je vloga staršev v sistemu kakovosti,  ki naj bi ga udejanjale šole.  Po malici  bo zasedanje
Skupščine. 

3.1. Določitev štirih delegatov za zasedanje Skupščine ZASSS



Predlagani so Tone Meden, Aleksander Sešek in Jana Tomazin, ki se z udeležbo strinjajo.
Predsednica bo pri  Mirjam Drnovšek, članici  skupine za kakovost, preverila, če se utegne
udeležiti zasedanja, obenem pa se bo 4 člana iskalo tudi po mailu.

3.2.  Izpolnitev članskega obrazca 2022
Kot  vsako  leto  pred  Skupščino  moramo  oddati  članski  obrazec.  Na  pregledano  vsebino
obrazca ni pripomb, razvila pa se je debata o tem, da ni kandidatov z ustrezno izobrazbo za
delovna mesta v šolstvu, v porastu so bolniške, izgorelost, dobrodošel bi bil pogled, kako je
covid vplival tudi na druge deležnike, ne le otroke. Cena kosil,  ki jo določa šola, je višja
zaradi višje cene surovin. Podan je predlog, da bi ZASSS z anketo (kot za delovne zvezke)
pridobila podatke, koliko obveznih in neobveznih dejavnosti, ki jih plačujejo starši (šola v
naravi, športni dnevi, kulturni dnevi itd.), nudijo šole. Na roditeljskih sestankih so na eni šoli
vprašali starše, ali se jim zdi, da so prevelike obremenitve plačil za nadstandard, in večina je
rekla, da ne. Morda bi najprej izvedli interno analizo, Aleš se je javil, da bi iz LDN potegnil te
podatke.

AD  4)  Posodobitev  članstva  v  delovnih  skupinah  ZASSS  in  predlog  člana  Aktiva  v
Kurikularni svet (za spremljanje in usmerjanje prenove vzgojno-izobraževalnih programov s
prenovo ključnih programskih dokumentov)
V ZASSS delujejo 4 delovne skupine. Članstvo v delovnih skupinah ni vezano na članstvo v
aktivu,  niti  v  svetu  staršev,  lahko  je  katerikoli  (tudi  ne)starš,  ki  meni,  da  lahko  aktivno
prispeva na določenem področju.  Po pregledu trenutnega članstva v delovnih skupinah in
prošnji Anje Podlesek, da se jo izključi iz skupin, v katerih je članica, ugotavljamo sledeče:

1. V DS za učna gradiva (DS UG) ostajata Tone Meden in Špela Grčar, Anja Podlesek pa ne,
predlagamo Aleksandra Seška.
2. V DS za pristojnosti in delovanje SSt (DS PDSSt) ostajata Tone Meden in Špela Grčar.
3. V DS za sistem kakovosti (DS QQ) ostaja Mirjam Drnovšek, Anja Podlesek in Daša Sojer
(odločitev je sporočila po seji) pa ne.
4. V DS za posebne potrebe (DS PP) predlagamo Moniko Gorišek.

Ministrstvo  je  ZASSS povabilo  v  Kurikularni  svet  za  spremljanje  in  usmerjanje  prenove
vzgojno-izobraževalnih programov s prenovo ključnih programskih dokumentov. DS UG, ki
se  bo  ukvarjala  tudi  s  prenovo  učnih  načrtov,  bomo  predlagali,  da  se  Aleksandra  Seška
predlaga za člana ZASSS v Kurikularnem svetu.

Ad 5) Pobude, vprašanja, izmenjava dobrih praks
1. Kodeks oblačenja
Prišla je pobuda oz. predlog, da bi poskusili  vzpostaviti  skupni "jezik" z Ministrstvom za
šolstvo glede kodeksa oblačenja pri učencih. Zadnje čase se na določeni OŠ pojavlja pogosta
težava, da se punce višjih razredov (6. -9. r.) neprimerno oblačijo in takšne hodijo v šolo in jih
učitelji/ce pomanjkljivo oblečene gledajo med poukom. Bilo bi dobro, da bi obstajal sklep,
kdaj lahko učitelj pokliče starša na pogovor, ko pride učenec oz. učenka neprimerno oblečen/a
k pouku in kakšne sankcije sledijo v teh primerih.
Aktiv predlaga, da se težave z neprimernim oblačenjem najprej poskusijo rešiti s pogovorom
na šoli (starši in učitelji), saj regulacija od zgoraj ni dobra rešitev. Na določenih šolah učitelji
s svojo suverenostjo povedo, kakšno oblačenje je primerno, saj tudi samo zaznavajo te težave.
Na oblačenje otrok najbolj vplivamo starši. So tudi šole, kjer so neprimerno oblečeni tudi
učitelji. 



2.  Različne prakse sklicevanja sej sveta staršev, dostopa do podatkov predstavnikov staršev
itd.
Ker opažamo različne prakse kdo sklicuje seje - predsedniki sveta staršev ali ravnatelji, ker je
različna  tudi  praksa  sodelovanja  predsednika  sveta  staršev  z  ravnateljem in  ker  določeni
predsedniki  sveta  staršev  nimajo  podatkov  predstavnikov  staršev,  je  dobrodošlo  izvesti
seminar o pristojnostih in delovanju sveta staršev.

Ad 6) Razno
Ni bilo vsebine.

Zapisala:
Jana Tomazin

Jana Tomazin
predsednica ASSOŠDKR


